
Rapport reg.brukarråd 

Den 16 september var det dags för oss i distriktsstyrelsen att närvara vid 

det reg.brukarrådet i Göteborg. 

Mattias Johansson, Verksamhetschef för Hörselverksamheten, redogjorde 

för det senaste som hänt i bl.a. Göteborg. Verksamheten har nu flyttat in i 

Turinhuset. De som flyttat dit är barn-och ungdom, vuxen och 

rehabenhetrna. Serviceenheten är nerlagd i Centrum. Nu har man 

serviceenheter på Hisingen, Frölunda och Mölndal.  

Det finns något som inte är bra, när det gäller hörsel i regionen, och det 

är att det inte finns 4-års screening av barn. Det finns babyscreening. Vår 

fråga till Mattias blev, hur kommer det sig, och svaret blev att det är en 

politisk fråga. Detta kommer vi i distriktsstyrelsen att agera för. 

Vi i distriktsstyrelsen har länge haft ett önskemål att få vara med vid 

gruppsamtalen vid Hörselverksamheten. Detta för att avlasta 

audionomerna saker som vi kan och också naturligtvis på det sättet få fler 

att bli aktiva medlemmar i HRF. Mattias avfärdade inte vårt önskemål utan 

skulle ta detta vidare. 
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